

寿面 宏祥 300 (g)

产品名称	寿面 宏祥 300 (g)
公司名称	厦门宏祥食品有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:宏祥 净重:300 (g) 原料与配料:详见包装袋
公司地址	厦门市马巷镇内林工业区
联系电话	86 0592 7062852 18965177999

产品详情

品牌	宏祥	净重	300 (g)
原料与配料	详见包装袋	保质期	365 (天)
原产地	福建		

详见包装

诚招批发商、代理商、加盟商！

本公司产品开发能力强，新产品不断、产品种类繁多！互联网产品更新上传难免不及时不全面，或有遗漏！因此具体种类、规格详细报价和更清晰的产品图片等资料请跟联系我们客服！我们在线传给你！当然也可以通过的电话联系，我们传真传给你！欢迎在线洽谈或者来电咨询！我们真诚为您服务。

联系电话：0592-7062852

企业传真：0592-7162368

=====

厦门宏祥食品有限公司前身是1995年成立的厦门同安县黎安内林面制作厂，1998年公司发展良好，更名厦门宏祥食品有限公司，是厦门市重点民营企业,也是一家农业产业化市级龙头企业。公司座落于厦门市翔安区马巷镇内林工业区，目前厂区建筑面积2.5万平方米。拥有固定资产3200多万元，现有员工500多人，其中高级食品工程技术和管理人员23人。

公司拥有先进的自动化生产设备和完备的检测设施，标准的qs检验室和专业的检验员，具有独立完成从原料至成品的检测能力。主要生产“宏祥”牌挂面、手工面、蛋面、非油炸方便面、米粉等；目前产品已遍及全国各大中城市，远销东南亚和欧美等二十多个国家和地区。

公司自1995年创建以来，秉承以人为本，诚信经营，抢抓机遇，开拓创新，管理创一流，企业上台阶为宗旨，以米面制品生产销售为主要方向，依靠科技创新、推动企业快速、健康发展，通过了iso9001：2000质量体系 and 食品生产许可认证“qs”审核。随着企业核心竞争力、自身效益和对地方经济的拉动能力不断提高，对外合作渠道进一步拓宽，实现了企业高起点、高速度、高效益的飞跃式发展。先后被省、市有关部门授予“重合同，守信用”企业、“重点乡镇企业”、“重点民营”企业、“龙头企业”、“驰名商标”、“诚信单位”、等称号；2004年“宏祥牌”系列蛋面、云吞面、兰州拉面、qq拉面被中国中轻产品质量保障中心评为“质量、信誉、服务”、优秀企业、优质产品等称号。2005年“宏祥牌”商标被评为“福建省驰名商标”、“厦门市驰名商标”；2006年被福建省食品工业协会评为“福建省优秀龙头食品企业”，同年企业还被市政府评为“市级龙头企业”等荣誉称号。

公司“以精益求精，生产优质产品；以科学管理，保证产品品质；以完善服务，满足顾客需求；以诚信经营，稳健迅速发展”为方针，以及“坚定不移、争创第一”的信念，在生产中依照国家食品生产标准，在经营中坚守“质量是生命，顾客是上帝”宗旨，全力打造“宏祥”品牌，培植产品的市场影响力，以诚为本，以质取胜。同时秉承社会各界朋友的大力支持和鼎力相助，围绕农业产业化经营模式，充分整合各种资源，发挥自身优势，积极推动科技与传统产业的有效嫁接，走商品经营、产业经营、资本经营相融的道路；只有最优秀的企业才能在未来的竞争中生存，只有具有学习力的团队才能承担企业发展的责任。我们坚信：“宏祥”这颗璀璨明珠定会在快速消费品行业耀眼夺目！

xiamen hongxiang food co., ltd. established in 1995 is a key private enterprises in xiamen and also a leading company of the industrialization of agriculture. the corporation is located in neiling industrial zone, maxiang town, xiang'an district, xiamen, covering a plant construction area of 25,000 square meters. hongxiang food co.,ltd. has more than 3,200,000 yuan in fixed assets, more than 500 employees, including senior food engineering technology and 23 management staff.

the company has advanced automated production equipment and whole testing facilities, standardized qs test laboratory and professional examiner, with independent capabilities to complete from raw materials to product testing. the company mainly produces hongxiang noodle, handmade noodle, egg noodle, non-fried instant noodles, rice noodles, etc. the products have been all over the country among major cities, and export to more than 20 countries and regions such as southeast asia, europe and the united states.

since its inception in 1995, the enterprise's aim is people-oriented, integrity business, to seize opportunities, to blaze new trails, a first-class management and enterprise on the stage. the enterprise take production and marketing of the rice and noodle products as the main direction and rely on scientific and technological innovation, promoting enterprises to rapid and healthy development, and adopted the iso9001 2000 quality system certification and food production license qs audit. as its continuous improvement of core competitiveness, its own efficiency and the ability to stimulate the local economy, and further widen the channels for external cooperation, the enterprise achieves a high starting point, high-speed, high-efficiency leaps and bounds. hongxiang food co., ltd has been the provincial and municipal authorities granted the contract and promise keeping enterprise, key township enterprise, key private enterprise, leading enterprise, famous trademarks and integrity unit, etc. in 2004 hong xiang series of egg noodle, wonton noodle, lanzhou hand-pulled noodles and qq hand-pulled noodles were rated as quality, reputation, service, outstanding enterprise, quality products etc. by china light and medium product quality protection center. in 2005 hong xiang trademark was named fujian famous brand and xiamen famous trademark . in 2006 the enterprise was named outstanding leading food enterprises in fujian province by the fujian provincial food industry association and also rated as city-level leading enterprise etc. by the municipal government in the same year.

the company's policy is to keep improving production quality for better products, scientific management to ensure product quality, to improve services to meet the demand of customer, to operate integrity business for a steady and rapid development. it is always in faith of firm and approach the 1st. in the production the enterprise sticks to the production standards in accordance with the state, and in business it aim at the quality is life, the customer is god, to create hong xiang brand, to grow the influence of the products in the market and to win by quality as integrity oriented. at the same time with the community friend's strong support and help, around the business model of

industrialization of agriculture , and we fully integrate various resources, exert our own advantages, actively promote effective combination of science and technology and traditional industries, and are on the way of amalgamation of the commodity management, industrial undertakings and capital management. only the best companies can survive in the future competition. only the team with learning capacity can take the responsibility for enterprise development. we firmly believe that hongxiang this shining pearl will be dazzling in the fast moving consumer goods industry !